
Protokół Nr VII/2011
z przebiegu VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubiszyn

odbytej w dniu 31 marca 2011 roku

Sesja rozpoczęła się o godz.12.00 i zakończyła się o godz.14.20

Na sesji obecnych było 13 radnych według załączonej listy obecności.
Nieobecni: 1) S.Andrzejewski
                   2) M.Skrzypczak

Do punktu 1 porządku obrad:
A.Terlecki – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia VII zwyczajnej sesji Rady 
Gminy Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości.
Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, wobec czego rada może 
obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do punktu 2 porządku obrad:
A.Terlecki - przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z V sesji Rady Gminy.
4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Zarządowi Dróg 

Wojewódzkich na realizację zadania budowa parkingu w pasie drogi wojewódzkiej nr 130 
w miejscowości Baczyna.

5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na 
realizację zadania przebudowa drogi powiatowej nr 1410F w miejscowości Lubno.

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.
7. Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Lubiszyn.
8. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami.
9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami.
10. Interpelacje i wnioski radnych.
11. Wolne wnioski i informacje.
12. Zamknięcie obrad sesji.

T.Karwasz – W związku z uchwałą o odwołaniu skarbnika proszę o wprowadzenie uchwały 
dotyczącej powierzenia obowiązków Skarbnika Gminy, aby Gmina mogła funkcjonować.
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek T.Karwasza, aby w punkcie 8 wprowadzić do 
porządku obrad projekt uchwały w sprawie powierzenia obowiązków Skarbnika Gminy.

A.Terlecki - przedstawił proponowany porządek obrad po zmianach, który został przyjęty 
jednogłośnie w niżej podanym brzmieniu:
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z V sesji Rady Gminy.
4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Zarządowi Dróg 

Wojewódzkich na realizację zadania budowa parkingu w pasie drogi wojewódzkiej nr 130 
w miejscowości Baczyna.

5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na 
realizację zadania przebudowa drogi powiatowej nr 1410F w miejscowości Lubno.

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.
7. Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Lubiszyn.

8. Projekt uchwały w sprawie powierzenia obowiązków Skarbnika Gminy Lubiszyn.
9. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami.
10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami.
11. Interpelacje i wnioski radnych.
12. Wolne wnioski i informacje.
13. Zamknięcie obrad sesji.

Do punktu 3 porządku obrad:
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z V sesji.

Do punktu 4 porządku obrad:
A.Terlecki - przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Zarządowi Dróg Wojewódzkich na realizację zadania budowa parkingu w pasie drogi 
wojewódzkiej nr 130 w miejscowości Baczyna.
A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr VII/30/2011.

Do punktu 5 porządku obrad:
A.Terlecki - przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Gorzowskiemu na realizację zadania przebudowa drogi powiatowej nr 1410F w 
miejscowości Lubno.
A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr VII/31/2011.

Do punktu 6 porządku obrad:
A.Terlecki - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.
A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.
J.Bąkowski – Zwiększenie wydatków dziale – gospodarka komunalna, na zabezpieczenie 
wydatków na opracowanie projektu modernizacji budynku remizy OSP w Baczynie – zmiana 
sposobu użytkowania. Jakie są konkretne plany, co do tego obiektu?
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T.Karwasz – To jest stary budynek OSP w Baczynie. Straż Pożarna w Baczynie przestała 
oficjalnie funkcjonować. Ten budynek ma być przeznaczony dla mieszkańców na potrzeby 
stowarzyszeń działających na terenie wsi, na spotkania wiejskie oraz pomieszczenie pomocne 
dla pracy sołtysa. Znajda tam tez swoje miejsce kombatanci i nieformalnie działająca straż 
pożarna. W wyniku zapytania o cenę te prace projektowe mają nas kosztować 5.500zł.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr VII/32/2011.

Do punktu 7 porządku obrad:
A.Terlecki - przedstawił projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Lubiszyn.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr VII/33/2011.

Do punktu 8 porządku obrad:
A.Terlecki - przedstawił projekt uchwały w sprawie powierzenia obowiązków Skarbnika 
Gminy Lubiszyn.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr VII/34/2011.

Do punktu 9 porządku obrad:
T.Karwasz – Spotykałem się w sprawie remontu drogi wojewódzkiej i wycieku wody w 
Baczynie. Ustalono, że są to wody gruntowe. Ustawa mówi, że woda powinna być 
zagospodarowana na własnym terenie. Kiedyś też był inny podział administracyjny i nikt się 
nad tym nie zastanawiał. Ten problem nasilił się kiedy przytkała się kanalizacja. Myślę, że w 
przeciągu 2-3 tygodni sprawa zostanie zamknięta. Tego samego dnia było zebranie wiejskie w 
Gajewie dotyczące wyboru sołtysa. Następnego dnia było posiedzenie Zarządu ZCG MG-6, 
gdzie były omawiane sprawy inwestycji. Z tych inwestycji wyłączono Wysoką i hydrofornię 
w Baczynie, która została wyłączona z użytkowania. PWiK deklaruje, że sami zainwestują w 
tą hydrofornię, którą wniesiemy aportem. 3 marca byłem na wyborach sołtysa w Lubnie. 
Brałem udział w Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych. 10 marca mieliśmy spotkanie z 
Burmistrzem Dębna. Byliśmy również w Urzędzie Miasta i Gminy Witnica. 15 marca odbyło 
się spotkanie z Komendantem Straży Granicznej. 16 marca spotkanie z dyrektorami szkół i 
zebranie wiejskie w Baczynie w celu wyboru sołtysa. 22 marca odbyła się Komisja Oświaty. 
23 marca byłem w Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze. Są to częste spotkania 
robocze dotyczące CIS-u. Jest nadzieja, że te sprawy będą wyglądały dobrze. Jadę też do 
Zielonej Góry na takie spotkanie sumujące. Myślę, że są szanse, żeby to zaczęło 
funkcjonować poprawnie. Ubiegam się o dalsze finansowanie i przedłużenie umowy do 2012 
roku żebyśmy mieli szansę zrealizowania tego, co zamierzamy. Umowa partnerska została 
zawarta w bardzo niekorzystny sposób dla urzędu. W sposób niedający nam żadnej 
możliwości wyboru. Nie zgadzam się z tym. Musimy mieć kontrolę nad CIS-em. Jest 
potrzebny i jestem za tym aby funkcjonował. Myślę, że już w przyszłym tygodniu uda mi się 
pozyskać pieniądze.
A.Terlecki – Wcześniej była przekazywana taka informacja, że w końcu miesiąca miała być 
rozstrzygnięta sprawa wniosku dotyczącego przedszkola.
T.Karwasz – Rozmawiałem w tej sprawie. Kwestia jest tego rodzaju, że na to działanie jest 
ok. 8 mln., wniosków jest ponad 50. Trudno powiedzieć, jakie byłyby szanse. 15 kwietnia ma 
być rozstrzygnięcie. Będą też nowe nabory.

3



Do punktu 10 porządku obrad:
A.Terlecki – 16 marca brałem udział w zebraniu wiejskim w Baczynie. 22 marca 
uczestniczyłem w pracy Komisji Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych, gdzie miał miejsce 
objazd placówek oświatowych. Komisja zapoznała się ze stanem placówek oświatowych i 
opracuje sprawozdanie, które zostanie przekazane radnym. Tego samego dnia brałem udział 
w spotkaniu z Panem Wójtem. Omawialiśmy bieżące sprawy dotyczące gminy. 29 marca 
brałem udział w Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych gdzie były omawiane dzisiejsze 
uchwały. 29 marca odbyłem spotkanie z dwiema mieszkankami Gminy Lubiszyn. Sprawa 
dotyczyła lokalu socjalnego.

Do punktu 11 porządku obrad:
A.Terlecki – Chciałbym wrócić do spraw poruszanych na poprzedniej sesji.
Ustaliliśmy w obecności Pana Starosty, że Gmina wystosuje pismo do Pana Starosty 
dotyczące naprawy dróg. Ze strony Rady Gminy takie pismo wystosowałem. Czy pan Wójt 
też takie pismo przygotował?
T.Karwasz – Jeszcze nie, ale chciałbym, aby to pismo dotyczyło nie tylko dróg, ale również 
innych spraw, np. melioracji. Chcę odbyć jeszcze jedno spotkanie i żeby było jedno wspólne 
pismo. Jak Pan Starosta deklarował rozpoczęły się prace na drogach. Robiono drogę w 
Marwicach. Pan Sołtys z Marwic nie do końca był zadowolony z tego jak to jest robione, ale 
na ta drogę został złożony wniosek na jej modernizację do Urzędu marszałkowskiego.
R.Herian – Zrobił się uskok między asfaltem a poboczem. To trzeba natychmiast zrobić.
A.Terlecki – Rozumiem, że sprawa tej drogi zostanie jeszcze wyjaśniona?
W.Łebek wnioskował o udrożnienie rowu w rezerwacie.
T.Karwasz – Od poniedziałku rozpoczynamy prace melioracyjne, ale nie zrobimy wszędzie 
na raz. Zaczniemy od gminnych przepustów, które były już oglądane. Proszę o chwilę 
cierpliwości, bo nie uda się nam pierwszego dnia zrobić wszystkiego, bo to nie jest ekipa 
profesjonalna. Osoba, która będzie nimi kierować twierdzi, że takie doświadczenie ma.
A.Terlecki – Kol.Zwieruho pytał o informację z WZMiUW, czy jest harmonogram. Wtedy 
otrzymaliśmy odpowiedź, że oczekujemy tej informacji.
T.Karwasz – W dalszym ciągu oczekujemy. Otrzymaliśmy pismo żebyśmy organizowali 
roboty w tym kierunku, że jakieś pieniądze by się znalazły. Rozmawialiśmy również z 
mieszkańcami na temat spółki wodnej. Sprawdzimy możliwość reaktywacji takiej spółki.
A.Terlecki – Pani A.Laskowiec pytała o autobus do Ściechówka. Czy jest na to jakaś szansa?
T.Karwasz – Kontaktowaliśmy się z przewoźnikami i nie dali jeszcze konkretnej 
odpowiedzi. Firma Krajan z Myśliborza przygląda się tej trasie.
G.Skorupska – Droga z Lubna do Marwic, są tam bardzo głębokie dziury. To jest bardzo 
pilna sprawa do zrobienia.
T.Karwasz – To jest droga powiatowa, znam tą sytuację.
B.Nawrocka – W podobnym stanie są wszystkie drogi powiatowe z Lubna do Lubiszyna, do 
Dzieduszyc, do Baczyny. Na drodze z Lubna do Baczyny jest załamany przepust na całej 
szerokości drogi.
T.Karwasz – Powiat obiecał to zrobić w ramach bieżących napraw.
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M.Mołodciak – Rozmawiałem dziś z Naczelnikiem Wydziału Dróg. Jutro idzie ogłoszenie o 
pozyskaniu drugiego wykonawcy żeby przyspieszyć te roboty na drogach. Rozmawiałem z 
wykonawcą, który wygrał przetarg i nie była to przyjemna rozmowa i nie wywarł na mnie 
dobrego wrażenia.
G.Skorupska – Czy Pani Sołtys mogłaby wyznaczyć miejsce na składowanie gruzu z 
rozbiórek. Jest kilka osób, które taki gruz by miały i można by go wykorzystać później do 
naprawy dróg.
T.Karwasz – To musiałby być teren gminny. Myślę, że należałoby to skoordynować z 
Kierownikiem ZUK, gdy będą naprawiali drogi, który mógłby to bezpośrednio zabierać. Nie 
chciałbym tego składować, bo może się z tego zrobić wysypisko śmieci. Sprawdzimy jak to 
można zrobić.
A.Laskowiec – Chciałabym zgłosić, że na terenie Ściechówka są trzy takie budynki gdzie od 
20-30 lat nikt nie zamieszkuje i grożą zawalaniem. Są to budynki nr 14, 43 i 55.
T.Karwasz – Z urzędu możemy powiadomić Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego. Skoro to są budynki prywatne nie możemy w to ingerować.
J.Bąkowski – Komisja Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych dokonała przeglądu 
obiektów oświatowych. Najpilniejsze potrzeby to wykonanie pokryć dachowych na dwóch 
szkołach: w Baczynie i w Wysokiej. Pilną potrzeba też jest naprawa schodów wejściowych w 
Stawie i Ściechowie. W Lubnie sygnalizują wymianę pieca. Komisja wnioskuje, aby w 
przyszłorocznym budżecie przeznaczyć jakąś kwotę do dyspozycji dyrektorów szkół, aby 
mogli wykonywać bieżące remonty, żeby nie dopuszczać do dużych zaniedbań.
Państwo otrzymacie protokół z tego przeglądu.
T.Karwasz – Dach w Wysokiej niedługo będzie już robiony. Sam chciałbym też zapoznać się 
z tymi problemami i potrzebami. Myślę, że ten protokół będzie bardzo pomocny. Te 
elementy, które powodują dewastację będą zrobione. Jeżeli nie ma na to środków to na 
kolejnej sesji będą zaproponowane. Drobne sprawy, jeżeli dyrektorzy je zgłaszają, są robione 
od razu. Ściechów zgłaszał, że potrzebuje ciepłą wodę w łazienkach i mają już to zrobione. 
Dyrektor nie jest tylko administratorem zadań dydaktycznych, ale także pod względem 
gospodarczym obiektu. Wystarczy, że zgłosi potrzeby. Mam comiesięczne spotkania z 
dyrektorami i już na pierwszym spotkaniu prosiłem o zgłaszanie problemów.
A.Terlecki – Brałem udział w tym przeglądzie i czasami sytuacja wymaga poważniejszego 
remontu niż tylko malowania.
T.Karwasz – Przy tych większych rzeczach będziemy chcieli skorzystać z różnych 
programów unijnych.
W.Zwieruho – mam kilka spraw:
1. ul.Polna w Lubiszynie prowadzi do kurników. Sygnalizowałem 2 miesiące temu, że 
wjeżdżają tam samochody ciężarowe i ta ulica została już w dużej części rozjechana. 
Położona cienką warstwę asfaltu, bez dobrego podkładu. Tam jest możliwy dojazd od drogi 
wojewódzkiej, bo dojeżdżają tamtędy do wiertni.  Trzeba tylko ok. 300 metrów poprawić 
równiarką w stronę tych kurników.
2. 26 marca w Głosie Gorzowa ukazał się artykuł „Czysta woda będzie na bank”. Gminie 
Lubiszyn przydzielono środki w granicach 9,5 mln.zł. na wymianę sieci wodociągowej w 
Baczynie i Marwicach. Natomiast Gmina Kłodawa otrzymała 41 mln., Deszczno-41mln., 
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Śantok-28mln. Chcę wierzyć, że to wydarzyło się wcześniej, że ten podział środków nie 
nastąpił w tej kadencji.
3. W Lubiszynie przy USC parkują samochody. Jak Pan Wójt zauważył to są to miejsca 
mandatowe. To jest łuk drogi i od posesji nr 7 do posesji nr 12 zajęte są chodniki i nie ma 
przejścia. Mamy podwórko, na którym można zrobić parking.
T.Karwasz – ul.Polna, daliśmy tam ograniczenie tonażu. Potem była interwencja właścicieli 
fermy, że skoro gmina wydała zgodę na budowę fermy to dojazd musi być, bo przy 
wydawaniu zgody nie było żadnych ograniczeń. Byłem tam. Będę również z nimi rozmawiał. 
Potrzeb drogowych mamy bardzo dużo a pieniędzy niewiele.
A.Terlecki – Miał być ogłoszony przetarg na rumosz.
T.Karwasz – Przetarg jest rozstrzygnięty. 
Parking przy USC – jestem za. Sprawdzę tą możliwość.
Podział środków w ramach MG-6. Decyzje zapadały w poprzedniej kadencji. Też 
próbowałem dochodzić jak to się stało. Dostałem taką informację, że gmina w pewnym 
momencie zrezygnowała mówiąc, że nie ma pieniędzy. Natomiast pozostałe gminy nic nie 
odpuściły. Proces przygotowania tego wniosku trwał kilka lat. Ten podział środków był już 
widoczny 2-3 lata temu. 
J.Bąkowski – Pan Wójt obiecał, że boisko w Tarnowie będzie miało podłączony prąd.
T.Karwasz – Nie ma sprawy. Trzeba złożyć oficjalny wniosek.
A.Terlecki – Dostałem wystąpienie przygotowane przez Klub Sportowy w Wysokiej. Pod 
tym wystąpieniem podpisało się również 7 radnych. Chodzi o to, że ten klub został pominięty 
przy podziale środków. Proszą żeby ich w jakiś sposób jeszcze uwzględnić. Czy są 
jakiekolwiek szanse żeby dostali jakieś środki?
T.Karwasz – Nikt nie został pominięty. Klub Sportowy Wysoka był kilka razy proszony o 
złożenie wniosku. Klub Sportowy Wysoka nie rozliczył się za rok poprzedni, nie złożył 
sprawozdania. Konkurs rządzi się swoimi prawami. Były kilkakrotne kontakty z 
przedstawicielami klubu, ale nie mogliśmy już tego przedłużać, bo inne kluby miały 
zobowiązania i terminy płatności. Konkurs został zamknięty i w tym momencie żadnych 
szans nie ma. Jest mi przykro.
A.Terlecki – Widzę, że to ma przychylność Rady Gminy, bo pod wnioskiem podpisało się 7 
radnych a myślę, że podpisałoby się więcej. Może jednak jest jakaś furtka?
T.Karwasz – Muszą się rozliczyć z roku poprzedniego. Nie możemy dawać pieniędzy tam 
gdzie nie ma rozliczenia z poprzedniego roku. Myślę, że trzeba się spotkać z 
przedstawicielami tego klubu i wyjaśnić im, na jakich zasadach działają. Nie wiem, co można 
zrobić żeby temu klubowi dać pieniądze.
A.Terlecki – Klub znalazł się w trudnej sytuacji. Czy istnieje możliwość pomocy?
T.Karwasz – Jeśli idzie o konkursy, to nie. Konkurs ogłasza się tylko raz.
J.Domagała – Przychodzą do nas sportowcy z tego klubu. Zgłosili nam tą sprawę, bo my o 
tym nie wiedzieliśmy. Jest Pan R.Gajda, który był Prezesem Klubu, niech się wypowie. Jeżeli 
miało być złożone jakieś rozliczenie to są chyba jakieś środki żeby to wyegzekwować.
T.Karwasz –Jednym z takich środków jest to, że nie przyznaje się kolejnych dotacji, jeśli 
klub nie złoży sprawozdania. Jeżeli jest formalny przedstawiciel klubu, z którym pracownik 
urzędu się kontaktuje i nie ma odpowiedzi. To nic na siłę. Wysoka nie złożyła formalnego 
wniosku, który nawet pomoglibyśmy przygotować gdyby tylko ktoś się pojawił.
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A.Terlecki – Rozpoznamy jeszcze tą sprawę. 
Szatnie klubu sportowego w Baczynie SA dzierżawione od miasta do końca sezonu. Czy 
robimy coś żeby nie zostali bez szatni?
T.Karwasz – na razie maja szatnie do września. Jeszcze do tego tematu wrócę.
J. Obara – Pytanie do Radnego powiatu. Sprawa drogi w Ściechowie. Mam prośbę, aby pan 
wystąpił w imieniu Rady o naprawienie tego odcinka od Poczty do kanału, bo ta prawa strona 
drogi się rozsypuje. Myślę, że jest też jakaś gwarancja.
A.Terlecki – Panie Wójcie, dobrze żeby Gmina też wystąpiła w tej sprawie, bo tam również 
było dofinansowanie z gminy.
J.Obara – Pytanie odnośnie CIS-u. Cieszę się, że tam faktycznie cos się dzieje. Czy pani 
Koordynator mogłaby nam powiedzieć, czy ten majątek, który został zakupiony, czy jest 
jakoś zinwentaryzowany? Proszę żeby to sprawdzić.
T.Karwasz – Umowa dotycząca CIS-u dzieli wszystko na prawa i obowiązki. Jest pięciu 
beneficjentów, z których 4 ma prawa a jeden obowiązki, czyli Gmina ma obowiązki a 
pozostali mają prawa. Inni mogą wystąpić z tego przedsięwzięcia, natomiast Gmina nie. 
Ponoszę odpowiedzialność przed Urzędem Marszałkowskim. Stąd też częste wizyty w 
Urzędzie Marszałkowskim. Sytuacja prawna jest bardzo skomplikowana. Umowy, które ktoś 
podpisał są obowiązujące.
A.Terlecki – Te spotkania służą wyjaśnieniu tej sytuacji?
T.Karwasz – W przyszłym tygodniu pozyskamy środki, ale one będą mogły być 
przekazywane warunkowo. Przeniesienie całej działalności CIS-u na teren Gminy Lubiszyn: 
księgowość, biura, cały Zarząd ma być tutaj. Zajęcia mają się odbywać na miejscu. Wszystko 
ma się odbywać tu na miejscu. Cały program miał dotyczyć Gminy Lubiszyn a w zasadzie 
oprócz beneficjentów mamy bardzo małe zatrudnienie z terenu Gminy Lubiszyn.
M.Mołodciak – W sprawie wniosku J.Obary. jak była robiona S-3 to z tego tytułu, że były 
objazdy drogami powiatowymi to była robiona droga w Ściechowie w ramach takiego małego 
porozumienia. Więc nie wiem, czy to w ogóle podlega gwarancji. Rozpoznam ten temat.

Do punktu 12 porządku obrad:
B.Pampuchowicz - Za 2010r. dochody Gminy Lubiszyn wynosiły 18.586.282,85 zł 
natomiast wydatki 19.056.848,08 zł. czego wynikiem był deficyt budżetu za 2010r 
w wysokości 470.565,23 zł
Na subkoncie wydatków niewygasających została umieszczona kwota w wysokości 
469.951,15 zgodnie z uchwałą Rady Gminy podjęta w XII/2010r.dotyczy to budowy boiska 
wielofunkcyjnego w Baczynie
Udział zobowiązań ogółem w dochodach ogółem tzw. ustawowy wskaźnik zadłużenia na 
koniec 2010r. kształtuje się na poziomie 31,80%
Stan środków na rachunku budżetu gminy wynosi 4.675.448,81 zł  w tym: 
stan środków na rachunku wydatków niewygasających i kwota subwencji przekazana w 
grudniu na styczeń następnego roku w kwocie 358.023,00 zł.
4.675.448,81-358.023,00 zł.- 469.951,15 = 3.847.474,339 (środki do dyspozycji budżetu)
W lutym br. została zakończona trwająca 4 miesiące kontrola kompleksowa prawidłowości 
gospodarki finansowej Gminy Lubiszyn przeprowadzona przez RIO –tak bardzo pokrótce 
przedstawię Państwu wyniki tej kontroli. Protokół z kontroli jest obszernym materiałem 
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zawiera ponad 100 stron i proszę się nie martwić nie będę go odczytywać.Wystąpienie 
pokontrolne składa się z 11 stron, ale tu też przygotowałam tylko krótkie streszczenie.
Zasadniczym celem kontroli była ocena realizacji budżetu Gminy Lubiszyn, prawidłowości 
realizacji dochodów i wydatków budżetowych, prowadzenia rachunkowości, gospodarowania 
mieniem gminnym, przestrzegania przepisów o zamówieniach publicznych oraz rozliczeń z 
jednostkami organizacyjnymi
Tutaj przedstawię tylko krótki skrót wystąpienia pokontrolnego – wystąpienie w załączeniu
W dniu 29 marca 2011 roku zakończyła się przeprowadzona w Urzędzie Gminy i GOPS w 
Lubiszynie kontrola w zakresie
- wykonywania zadań z zakresu administracji rządowej, 
-wykorzystania dotacji udzielonych z budżetu Wojewody, 
-kontrola sprawozdawczości wykorzystania dotacji
-obierania i rozliczania dochodów budżetu państwa
W załączeniu wyciąg z protokołu kontroli
W związku ze złożoną przeze mnie rezygnacją z pełnienia funkcji skarbnika gminy 
chciałabym Panom i Paniom Radnym, Sołtysom i Kierownikom jednostek podległych oraz 
wszystkim tym, z którymi zetknęłam się pełniąc przez 4 lat funkcję skarbnika złożyć 
podziękowania za dotychczasową współpracę
Moja praca w samorządzie rozpoczęła się ponad 8 lat temu jednak te ostatnie 4 lata były 
czasem pracą w „warunkach ekstremalnych” mimo to jednak dawały mi osobiście wiele 
satysfakcji z realizacji wyznaczonych celów.
Szczególnie cenię sobie współpracę z Państwem, niejednokrotnie dawaliście mi Państwo 
odczuć wyrazy zaufania, jakim zostałam obdarzona podczas pełnienia tej funkcji.
Były różne chwile jedne radosne, drugie mniej przyjemne zawsze starałam się być częścią 
zespołu. Mam tylko nadzieje, że czasami moja konsekwencja w realizacji uchwalonego 
budżetu a co za tym idzie odmawianie przeze mnie umieszczania w planie czy realizowania 
zadań niemający pokrycia w planie finansowym nie dały się Państwu we znaki. 
Uważam, że skarbnik jest taką osobą, która ma za zadanie minimalizować wydatki i 
maksymalizować dochody, jednak nie jest w stanie tego robić bez ścisłej współpracy ze 
strony kierownictwa jednostki. Ta współpraca to bardzo ważny aspekt w pracy 
samorządowej, która w konsekwencji ma służyć zaspokajaniu kolejnych potrzeby naszej 
lokalnej społeczności –dla której wszyscy tu zgromadzeni na tej sali pracujemy. 
Jednocześnie chciałabym dodać, że praca na stanowisku skarbnika gminy była dla mnie lekcją 
życia i zdobyte tu doświadczenie jest bezcenne. 
Za to wszystko jeszcze raz serdecznie dziękuję.
T.Karwasz – Chciałbym podziękować Pani Skarbnik za dotychczasową współpracę.
S.Kałużny – Brakuje regulaminu na placu zabaw. Plac zabaw znajduje się przy wjeździe do 
miejscowości i na samym zakręcie. Wnioskowałbym o postawienie znaku ograniczenia 
prędkości. Powinna być zamontowana lampa przy świetlicy wiejskiej do oświetlenia placu 
zabaw, bo nam już skradziono z soboty na niedzielę w nocy dużą zjeżdżalnię.
T.Karwasz – Nie ma problemu, aby umieścić tą lampę na sali wiejskiej.
W.Zwieruho – Chciałbym również podziękować Pani Skarbnik za współpracę.
Czy dobrze usłyszałem, że zadłużenie gminy wynosi 31%?
A.Terlecki – Wszystko będzie wyraźnie opisane w sprawozdaniu z wykonania budżetu.
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G.Skorupska – Do Radnego powiatu. Jadąc z Baczyny jak się skręca do Lubna nie ma żadnej 
tablicy z nazwą „Lubno”. Prosilibyśmy, aby umocować taka tablicę.
A.Terlecki – To będzie na drodze wojewódzkiej. Powiat nie jest adresatem tego wniosku.
T.Karwasz – Są pewne zasady umieszczania tablic informacyjnych.
A.Laskowiec – Jadąc z Gorzowa nie ma oznaczenia, że do Ściechowa nie można dojechać S-
3 tylko trzeba zjechać na starą drogę. To utrudnia dojazd osobom, które nie znają terenu.
M.Radziwanowska – Jestem sołtysem jedynego sołectwa, które nie ma Sali wiejskiej. Będę 
bardzo o to zabiegać.
T.Karwasz – Zorganizujemy spotkanie z sołtysami, aby przekazać pewne informacje. Prośba 
do sołtysów, aby przekazywali informacje o wydarzeniach na swoim terenie do Wieści 
Lubiszyńskich. W najbliższym czasie inicjujemy taka lokalną Grupę działania. To będzie 
grupa złożona z aktywnych osób z naszej gminy, maksymalnie 10 osób, co nie oznacza, że 
pozostali nie mogą brać udziału w przedsięwzięciach tej grupy. Myśla przewodnią tejże grupy 
będzie inicjowanie i wspieranie poszczególnych organizacji działających na terenie gminy, 
niezależnie od stopnia zrzeszenia, czy też zorganizowania w pisaniu różnych wniosków.
7 kwietnia odbędzie się pierwsze spotkanie liderów a 14 kwietnia szersze spotkanie z 
organizacjami i sołtysami.
H.Halicznowski – czy w Wysokiej byłaby możliwość założenia na drodze koło szkoły i za 
placem zabaw 4 progów zwalniających prędkość?
T.Karwasz –Myślę, że tak trzeba. Przyjrzymy się temu. Przed spotkaniem z sołtysami zacznę 
objazd poszczególnych sołectw.
A.Terlecki – Przy tych objazdach proszę powiadomić o tym radnych z poszczególnych 
miejscowości.
T.Karwasz  - Czasami precyzyjnie trudno to zaplanować z wyprzedzeniem.
J.Domagała – Odnośnie tego artykułu w Głosie Gorzowa, czy Rada Gminy może coś jeszcze 
zrobić? To jest niewiarygodne żeby środki unijne były w taki sposób dzielone, bo kwoty i 
potrzeby są wszędzie jednakowe. Gmina Lubiszyn to nie jest tylko wieś Baczyna Marwice i 
Lubno. Proszę żeby drobne sprawy, które były latami zgłaszane przynajmniej z Wysokiej, 
były w jakiś sposób możliwy załatwione. Wracam do sprawy oświetlenia Osiedla Leśnego 
gdzie mieszkają ludzie a kiedy drzewa są okryte liśćmi w ogóle nie widać tego osiedla. Kilka 
razy sama stałam na krzyżówce żeby tam skierować pogotowie. Proszę o zamontowanie tam 
lamp. Pan Wójt sprawę zna, ale proszę, aby to do jesieni było zrobione. Sprawa klubu 
sportowego, rozmawialiśmy to o tym. W poniedziałek 4 kwietnia w Wysokiej jest zebranie 
wiejskie. Prosiłabym Pana Wójta o udział. Zadeklarowaliśmy pomoc z rady sołeckiej dla 
klubu na pierwsze wydatki, ale są inne potrzeby.
A.Terlecki – Mam prośbę abyśmy trzymali się pewnych reguł. Proszę, aby te wnioski 
zgłaszać forlanie. Rozumiem, że jest Pani członkiem Rady Sołeckiej, więc proszę zgłaszać to 
przez radnego lub sołtysa.

Do punktu 13 porządku obrad:
A.Terlecki dokonał zamknięcia obrad VII sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.
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Protokołowała:
K.Wiśniewska
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